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Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Förhinder Solveig Ahlbom SPF Farsta 
   
Tjänstemän Thomas Kultti tf avdelningschef 
 Birgitta Livgård-Andersson projektansvarig 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, vice ordförande  
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Bror Lord, ledamot 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs vice ordförande Stig Åström 
och ledamoten Bror Lord. Justering sker onsdag 13 augusti. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-06-09 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-06-17 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-08-21 
Ärende nr 2: Anmälan av medborgarförslag 
Rådet uttalade sitt stöd för det inlämnade förslaget om boulebanor. Man 
framförde dessutom önskemålet att förvaltningen skyndar på genomföran-
det och att banorna förses med tak. 
 
Ärende nr 4-6: Åtgärdsplan för Edö gruppboende, ålderdomshem och ser-
vicehus 
Rådet beklagade att åtgärderna i respektive plan inte har vidtagits tidigare, 
att det ska krävas en inspektion för att de ska genomföras. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  
Projektledare Birgitta Livgård-Andersson lämnade följande information: 
 
− Projektet Anhörigstöd har nu fått en lokal vid Edö vård- och omsorgsboen-

de. Lokalen kommer att hållas öppen några dagar i veckan och även viss 
kvällstid. Verksamheten med de allmänna informationsmötena fortsätter, 
liksom anhörigträffarna och studiecirkelverksamheten i samarbete med 
Röda Korset.  

− Förvaltningens bussutflykter under sommaren till Taxinge slott, Utö, Tore-
källsberget och andra resmål har varit mycket uppskattade. Rådet instämde i 
detta och uttryckte förhoppningen att förvaltningen kommer att anordna ut-
flykter även nästa sommar, då gärna på olika veckodagar. Rådet önskade 
också att informationen inför nästa sommar lämnas så tidigt att den hinner 
spridas av rådets ledamöter i respektive förening. 

− Förvaltningen anordnar ett halvdagsseminarium på temat Anhöriga och när-
stående – en resurs eller belastning? fredag 29 augusti. Seminariet är öppet 
för såväl förtroendevalda som tjänstemän. 

 
Tf avdelningschef Thomas Kultti delade ut en inbjudan till seminariet Planera 
för mirakel tisdag 26 augusti. Seminariet handlar om ett socialt och hälsofräm-
jande synsätt inom äldreomsorgen och vänder sig till förvaltningens äldreom-
sorgspersonal. Även rådets ledamöter och ersättare är varmt välkomna. 
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Rådet utsåg Stig Åström till sin representant i referensgruppen för projektet So-
ciala innehållet. 

 
§ 6 Övriga frågor  

• Rådet tog återigen upp frågan om förtroenderåd och beklagade att för-
valtningen fortfarande inte har lyckats få till stånd fungerande förtroen-
deråd vid vård- och omsorgsboendena Postiljonen och Edö. Ordföran-
den underströk hur viktigt det är att ansvariga enhetschefer inser nyttan 
med ett aktivt förtroenderåd. Thomas Kultti lovade omgående ta upp 
saken med berörda chefer. 

• På fråga från rådet lovade Thomas Kultti undersöka när de bidrag som 
beviljades till utomstående organisationer vid nämndens sammanträde 
den 17 juni kommer att betalas ut. 

• I samband med rådets kartläggning i vintras av föreningarnas lokalbe-
hov diskuterades även möjligheten att få bidrag till lokalkostnader. Rå-
det beslutade nu att vända sig till stadsdelsnämnden i denna fråga. En 
skrivelse kommer att utformas inför rådets nästa möte. 

• Med anledning av nämndärendet Förslag till införande av valfrihetssy-
stem inom äldreomsorgens dagverksamhet diskuterade rådet även be-
hovet av fler öppna (ej biståndsbedömda) dagverksamheter inom stads-
delsområdet. Rådet beslutade återkomma till denna fråga vid sitt nästa 
möte.  


